
Kohtumine Nõo Vallavalitsuses  
 
Nõo          24.mai 2012 
 
Algus kell: 16.10 
Lõpp kell: 17.10 
 
Koosolekul osalesid: Nõo vallavanem Rain Sangernebo, Volikogu esimees Jaanus 
Järveoja 
VVV Juhataja Gea Järvela, projektijuht Triinu Pertels 
 
Arutluse all oli projekti esitamine Kodanikuühiskonna Sihtkapitali taotlusvooru augustis 
2012. Mis võiks olla Nõo valla huvi osalemaks selles projektis? 
 
 
Nõo vald täiendavaid tegevusi projekti raames ei eelda ja ootab olemasolevate teenuste 
jätkamist. 
 
Välja toodi järgnevad punktid: 
 

1. loodusturism 
2. loodusõpe/keskkonnaharidus 
3. matkaradade ja objektide hooldus 

 
Toimus arutelu kui palju lapsi käib piirkonnast meie matkadel, palju mujalt.  
 
Projekti taotluses peab käsitlema rahavoogusid. Augustiks peaks olema teada, kui palju 
panustab Nõo vald VVV-tegevusse 2013. aastal ja edaspidi. Kas toimub vähendamine või 
suurendamine. VVV Juhatus või Nõukogu peaks tegema pöördumise Volikogudele selles 
osas. 2012. aasta augustiks peaks välja selgitatud olema kui palju keegi panustab 2013. 
aastal ja edaspidi. 
Arutati teemat, kas viia VVV osalustasu sõltuvusse elanike arvuga, kas teha selline 
ettepanek VVV rahastajatele?  
Nõo volikogu toimub 14.juunil, seal sees ka päevakorrapunkt VVV rahastamise osas. 
 


